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Abstract (en)
The invention relates to an envelope, cover or mailing bag and the like made of paper or the like, having a front part (3) and a rear part (4) and
having side flaps (6, 7) and preferably having at least one closure flap (23) on the front part or on the rear part (3 or 4 respectively). The essence
of the invention consists in the fact that a) a bottom part (5) is arranged between the rear part (4) and the front part (3), and b) said bottom part is
connected integrally both to the front part (3) and to the rear part (4), and c) furthermore, side flaps (6, 7) are provided which are foldable in the
longitudinal direction, d) said side flaps having foldable bottom side flaps (18, 19) at their bottom end (16, 17). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Umschlag, Hülle oder Versandtasche u. dgl. aus Papier o. dgl. mit einem Vorderteil (3) und einem Rückenteil (4) sowie
mit Seitenklappen (6, 7) und vorzugsweise mit mindestens einer Verschlußklappe (23) am Vorderteil oder am Rückenteil (3 bzw. 4). Der Kern
der Erfindung besteht darin, daß a) ein Bodenteil (5) zwischen dem Rückenteil (4) und dem Vorderteil (3) angeordnet ist und b) sowohl mit dem
Vorderteil (3) als auch mit dem Rückenteil (4) einstückig verbunden ist und c) daß ferner in Längsrichtung faltbare Seitenklappen (6, 7) vorgesehen
sind, d) die an ihrem bodenseitigen Ende (16, 17) faltbare Boden-Seitenlaschen (18, 19) aufweisen. <IMAGE>
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